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Betreft: Vragen ter opheldering over wachttijden en mogelijke leegstand appartementen/kamers 

woonzorgcentrum Thuvine 
 
Geachte heer, mevrouw, 

SP Duiven is ernstig bezorgd over een aantal berichten die ons recentelijk bereikt hebben. Deze 

berichten hebben betrekking op zeer lange wachttijden en tegelijkertijd mogelijke leegstand van 

appartementen/kamers in woonzorgcentrum Thuvine in Duiven. 

Onlangs is woonzorgcentrum Thuvine van het failliete Diafaan overgegaan in handen van uw 

organisatie, Pleyade. Tijdens de overnameperiode hebben wij van ex-medewerkers, vrijwilligers en 

mantelzorgers vernomen dat er mogelijk appartementen/kamers leeg zouden staan omdat er een 

opnamestop in werking was.  

Dat deze situatie nog steeds bestaat en er juist een opnamestop zou zijn voor de “lichtere gevallen” 

(ZZP4) en er nog steeds sprake is van leegstand. 

De laatste weken bereiken ons berichten dat mensen met een zorgindicatie een wachttijd hebben 

van 6 tot meer dan 9 maanden omdat er geen plek zou zijn in woonzorgcentrum Thuvine. Recentelijk 

nog een melding van een van onze oudste inwoners in Duiven, die een wachttijd had van 9 maanden 

en derhalve van diverse zorginstanties te horen heeft gekregen om maar buiten de gemeente Duiven 

een plek in een woonzorgcentrum te zoeken. De wachttijden in de ons omringende gemeenten 

blijken namelijk veel korter te zijn. 

Veel mantelzorgers met hun handen in het haar zitten omdat zij de zorg voor hun ouder, relatie of 

familielid met reden niet (meer) voor een langere periode kunnen opvangen of opbrengen. 

Deze berichten roepen bij ons wel wat vragen op en die wil ik u graag voorleggen; 

 Klopt het dat er appartementen/kamers leegstaan in woonzorgcentrum Thuvine? 

 Klopt het dat er een (specifieke) opnamestop bestaat? 

 Hoe kan het dat de wachttijden in Duiven zo ontzettend hoog zijn zodat onze bewoners min 

of meer verplicht moeten verhuizen naar een andere gemeente? 

 In hoeverre past u maatwerk toe bij de wachttijd en het toewijzen van een 

appartement/kamer zoals bijvoorbeeld verbondenheid met onze gemeente, aantal 

woonjaren in onze gemeente of dicht bij familie? 

Graag vernemen wij graag op korte termijn uw reactie op bovenstaande vragen 

Met vriendelijke groet,  

Gerard Wassing, voorzitter SP Duiven 

 


